



滙豐信用卡持卡人最紅優惠

Red Hot Offers for HSBC Credit Cardholders

以優惠價享用精選午膳套餐
Special price for Special Set Lunch Menu

優惠價每位
Special price per person:

港幣
HK\$ **300** 元

西西里意大利煙燻斯卡莫扎乳酪配炒雜菜多士
Sicilian Crostini with caponata and pan-fried smoked scamorza on bruschetta

或 OR

菠菜香梨沙律配意大利煙燻火腿拌核桃沙律汁
Spinach and Pear Salad with speck ham in walnut dressing

托斯卡納番茄湯
Tuscany Tomato Soup

雅枝竹意大利飯配車厘茄
Artichoke Risotto with cherry tomato

或 OR

香煎北極虹鱒魚柳配青口汁及時令蔬菜
Pan-Roasted Arctic Char Fillet with mussel sauce and sautéed vegetables

或 OR

香烤美國豬柳配薯蓉及蔬菜
Grilled USA Pork Tenderloin with mashed potato & vegetables

蛋白霜檸檬撻
Lemon Meringue Tart

即磨鮮咖啡或茶
Freshly Brewed Coffee or Tea

另加港幣138元享用指定香檳一杯；另加港幣87元享用指定紅或白酒一杯
HK\$138 for an additional glass of Gosset, Excellence, Brut, Champagne; HK\$87 for an additional glass of selected red or white wine

6/6/2022 - 30/9/2022

另收加一服務費。優惠不適用於2022年6月19日(父親節)、9月9至10日(中秋)及煙花匯演之日。若閣下對某種食物有過敏反應，請於點菜時通知服務員，以便作出妥善安排。優惠需受有關條款及細則約束。詳情請向有關商戶查詢或瀏覽www.hsbc.com.hk/creditcard。
Subject to 10% service charge. The offer is not applicable on 19 June, 9 to 10 September 2022 and all fireworks nights. If you have any concerns regarding food allergies, please alert your server prior to ordering. Terms and Conditions apply. Please contact the merchant or visit www.hsbc.com.hk/creditcard for details.

借定唔借？還得到先好借！To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!